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PROTOKÓŁ NR XXVII/2008 

z XXVII sesji RADY MIASTA GDA ŃSKA 

która odbyła si ę w dniu 28 sierpnia 2008 roku 

w sali obrad Nowego Ratusza w Gda ńsku 

ul. Wały Jagiello ńskie 1 
 
 
 
Początek obrad godz. 9.00 
Na stan 34 radnych w sesji udział wzięło 33 radnych 
Nieobecni: 
 radny – Paweł Jaworski 
 
(lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) 
 
 
 
 
 
 

PUNKT 1  
 

SPRAWY REGULAMINOWE 
 
 

 
Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska BOGDAN OLESZEK  
Otworzył i przewodniczył obradom Sesji Rady Miasta Gdańska. 
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o zdjęcie z porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie przyznawania dorocznych Nagród 
Prezydenta Miasta Gdańska w Dziedzinie Kultury - druk 771– ppkt 16 w 
pkt. 4. Ten został zdjęty.  
Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie do porządku 
obrad projektu uchwały w sprawia zmieniająca uchwałę Rady Miasta 
Gdańska w sprawie ustanowienia szczegółowych zasad i trybu 
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Radny – WIESŁAW KAMI ŃSKI 
Właśnie wypowiedz pana radnego świadczy o niezrozumieniu istoty 
budŜetowania, ale dlatego właśnie mówi się od lat o budŜecie 
zadaniowym, aby wyeliminować te elementy. Dziękuję bardzo.  
 
Radny – KRYSTIAN KACZMAREK  
Panie Przewodniczący. 
Wysoka Rado.  
Panie Skarbniku.  
Ja juŜ, ja juŜ wcześniej zgłaszałem, Ŝe zmiany w budŜecie powinny 
uwzględniać równieŜ potrzeby dostępności komunikacyjnej na Gdańsku 
Południu i dalej widzę, Ŝe nie ma ujętych małych inwestycji, które by 
modernizowały drogi właśnie, w tym rejonie. Wiemy, Ŝe te wielkie 
inwestycje Nowa Łódzka, Nowa Świętokrzyska mają ruszyć dopiero za 
3-4 lata, a juŜ tam, cały czas jest bardzo cięŜko, nawet juŜ w wakacje są 
korki, a co będzie od września, to moŜemy sobie wyobrazić, 
prawdopodobnie znowuŜ będzie się 5 km jechało około godziny. 
Proponuję tutaj, Ŝeby miasto wreszcie, te środki, które zaoszczędzi, 
przeznaczało na drobne modernizacje, nie muszą być to wielkie kwoty, 
min. np. na skończenie Cedrowej, która by część ruchu od razu 
przeniosła na ulicę Kartuską, omijając ul. Łostowicka, omijając ul. Armii 
Krajowej. RównieŜ moŜna by było porobić pasy skrętów w prawo na 
przykład przez skrzyŜowanie Łódzkiej i Świętokrzyskiej, tak Ŝeby 
pojazdy, które skręcają w prawo nie blokowały całości ruchu. MoŜna 
wiele innych udogodnień takich zrobić. Między innymi równieŜ remontu 
wymaga cała ulica Łódzka, tam są obecnie takie doły i wyboiska, Ŝe 
trzeba by było coś z tym zrobić. TakŜe bardzo bym prosił, Ŝeby w 
zmianie budŜetu pomyśleć równieŜ o Gdańsku Południu, tam jest coraz 
gorzej z dostępnością komunikacyjną i te sprawy trzeba po prostu 
wreszcie zacząć zauwaŜać. Dziękuję bardzo.  
 
ANDRZEJ BOJANOWSKI – Skarbnik Miasta Gda ńska   
Wyjaśniając tylko jeśli chodzi o Gdańsk Południe to wcale tak nie jest, Ŝe 
pan prezydent i miasto nie myśli o Gdańsku Południe, dlatego Ŝe na 
dzień dzisiejszy rozpoczęto postępowanie przetargowe, jeśli chodzi o 
ulice Łostowicka, a to jest pierwsza faza budowy nowej drogi Gdańsk 
Południe.  I następnym etapem będzie Nowa Łódzka, następnym 
tramwaj Nowej Łódzkiej, kolejnym etapem będzie przebudowa odcinku 
Świętokrzyskiej, wiec tak naprawdę proces postępuje. Natomiast musimy 
mieć tego pełną świadomość, Ŝe nastąpiły pewne komplikacje, jeśli 
chodzi o dostępność środków unijnych, w związku z niedostosowaniem 
polskich przepisów prawa związanych z raportami o ochronie środowiska 
i pozwoleniami na budowę, w stosunku do europejskich wymogów przy 



 35 

12) Uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Wrzeszcz rejon ulicy Ja śkowa Dolina w 
mieście Gdańsku (druk 795) 

 
Pan MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Gda ńska  
przedstawił projekt uchwały zgodnie z załączonym uzasadnieniem. 
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję bardzo. KRP opinia pozytywna. Głos w dyskusji pan radny 
Kaczmarek. 
 
Radny – KRYSTIAN KACZMAREK  
Panie Przewodniczący 
Wysoka Rado.  
Panie Dyrektorze. 
JeŜeli chodzi o propozycję tego planu to wiem, Ŝe plan ten był szeroko 
konsultowany z mieszkańcami i to bardzo dobrze. Mam zastrzeŜenia 
tylko do dwóch, do jednego obszaru.  Są 2 obszary, które się znajdują na 
terenie lasu – to jest 005 i teren 008. JeŜeli chodzi o teren 005 to funkcje, 
które tam się zakłada,  to jest funkcja sportu i rekreacji, ta funkcja by była 
zgodna z tym terenem czyli z lasem jaśkowym. JeŜeli natomiast chodzi o 
teren 008 oprócz tych funkcji jest załoŜona funkcja gastronomi i tutaj to 
budzi troszkę moje obawy, bo dzisiaj gastronomia, jutro hotel 55 
metrowy i być moŜe ten las zaczniemy powoli, pomału niszczyć. TakŜe 
tu jeŜeli chodzi o tą funkcje gastronomii na tym obszarze jestem 
sceptyczny i tylko tutaj właśnie mam do tego zastrzeŜenia. Dziękuję 
bardzo.  
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Gda ńska   
Panie Radny. 
Wysoka Rado. 
Rzeczywiście te tereny są terenami zdegradowanymi, w północnym i w 
tym, jednym z tych terenów jest takie porzucone, zaniedbane korty 
tenisowe. Ten drugi teren to jest baza leśna firmy Prolas. No i oba te 
miejsca są fatalne w kontekście penetracji ruchu turystycznego, 
proponujemy aby tam dać pewne moŜliwości inwestycyjne, Ŝeby 
inwestor poprawił. Brak inwestora spowoduje, Ŝe będzie to popadać w 
dalszą ruinę. Ten teren, który budzi obawę, pana radnego, czyli teren 05, 
gdzie obok funkcji rekreacyjnej i sportowej jest dopuszczona 
gastronomia, teŜ był przedmiotem uwagi i tutaj w wyniku tej uwagi 
prezydent zgodził się na zmniejszenie moŜliwości inwestycyjnych, 
ograniczenie powierzchni zabudowy, ograniczenie kubatury i obawa 
pana radnego, Ŝe w wyniku tego planu nastąpi pogorszenie w moim 


